
 

 
 
 

Verslag 

 

Datum: 22 januari 2019 
Instantie: Raad van Bestuur 
Locatie: Gezinsbond, E.Fried, 18.00u 

 

Aanwezig: Freddy De Nert, Agnes Vanderstegen, Hub Regoudt, Eric De Wasch, Rudy Vertongen, Robby Urbain, 
Karel De Roo, Johan Devos 
 
Verontschuldigd (volmacht): Jos Haverals (Eric de Wasch), Wouter Sysmans (Eric De Wasch), Godfried Nica (Karel 
De Roo) 
 
Personeel: Roland Willox, An De Ceuster, Liesbeth Uyttersprot, Jeroen Sleurs 

 
De voorzitter wenst iedereen een heel gelukkig en gezond 2019. Hij hoopt op een vlotte samenwerking met 
aandacht voor een goede clubwerking met meer leden en nieuwe vrijwilligers. Verder kijken we samen uit naar 
een goede samenwerking met de Gezinsbond vanuit het vernieuwde samenwerkingsakkoord. 
 

Agendapunt 1:  Goedkeuring verslag 6 december 2018 

 Het verslag wordt integraal goedgekeurd; 
 

Agendapunt 2: Samenwerkingsakkoord Gezinsbond: praktische aanpak? 

Het samenwerkingsakkoord met de Gezinsbond werd inmiddels ondertekend. Op dinsdag 18/12 was er een 
eerste praktisch overleg, waar de overeenkomst kort werd overlopen en de overlegdata vastgelegd. De resp. 
vzw's zullen om de beurt de vergadering organiseren en wel tijdens volgende periodes: maart (Afya), juni 
(Gezinssport), september (Gezinsvakantie) 
 
Bespreking: 
Communicatie: het SA is geagendeerd is op het coördinatie overleg as vrijdag om intern de afspraken af te 
stemmen. Verder wordt dit punt uiteraard opgenomen in het 3-maandelijks operationeel overleg en kan dat 
tussentijds geëvalueerd worden naar de stand van zaken.  
Verzekering: er lopen momenteel gespreken met Baloise i.v.m. de verzekering en hoe we dit beter kunnen 
afstemmen met een win-win voor Gezinsbond – Gezinssport Vlaanderen. 
Advertentie: een eerste advertentie in het moederblad van 'de Bond' kan uitgevoerd worden. 
(vakantiebrochures) 
Boekhouding: er wordt een overleg ingepland met de respectievelijke medewerkers en verantwoordelijken. 
Vermelding van logo's: algemene banner vzw's in voorbereiding (Marcom) 
 
Alle items worden sowieso verder aangepakt in het operationeel 3-maandelijks overleg met de vzw's (volgende 
vergadering op 26/3 – 15u, initiatief Afya) 
 
Beslissing: de raad van bestuur is akkoord met de aanpak en rekent op een goed verloop van de samenwerking. 
 
 

Agendapunt 3:  Ethisch en medisch verantwoord sporten: stand van zaken en beslissing tuchtrechterlijk 
systeem na infosessie Sport Vlaanderen. 

 
In de vorige Commissie Medisch en Ethisch Verantwoord Sporten (d.d. 18/12/2018) bogen we ons over de 
gedragscodes. Echte gedragscodes in puntjes worden in het algemeen als te betuttelend aanzien. Binnen de 
commissie is er consensus om een positief geformuleerde intentieverklaring op te stellen, waarin de filosofie van 



 

de federatie wordt verwoord, met daarnaast ook een uitgeschreven gedragscode in puntjes, zodat we daarnaar 
kunnen teruggrijpen mocht er zich een casus voordoen. 
 
We blijven inzetten op communicatie naar onze clubs en vrijwilligers, zowel voor het ethisch als medisch 
verantwoord sporten: oproep om club-API's zelf door te geven + actief op zoek naar API's via het 
jeugdsportproject Basic tot Best. (momenteel slechts 2 formeel doorgegeven via de oproep) 
 
15 januari: info- en opstartvergadering juridische dienstverlening. Sport Vlaanderen gaf opdracht aan 
advocatenkantoor Stibbe om sportfederaties te ondersteunen om hun tuchtsystemen, -procedures en 
reglementeringen in orde te stellen en te implementeren. Sport Vlaanderen zal de dienstverlening financieren. 
Het gebruik maken van deze dienstverlening staat volledig los van een latere keuze om al dan niet in te stappen 
in een gezamenlijk tuchtsysteem, zoals door VSF zal worden opgestart.  
 
Beslissing: de raad van Bestuur is akkoord met aanpak MEVS en de instap voor wat betreft de dienstverlening op 
het vlak van ondersteuning door advocatenkantoor Stibbe bij de opmaak van tuchtreglement (zonder extra 
kosten, gefinancierd door Sport Vlaanderen). De keuze voor een eigen of extern tuchtorgaan wordt nadien 
bekeken. 
 

Agendapunt 4:  Goed Bestuur: verslag afspraak Sport Vlaanderen – functiegesprek. 

Afspraak Sport Vlaanderen: 8 januari 10-12u. Stand van zaken 'Goed bestuur' 2018. De ontbrekende zaken 2017 
werden aangevuld (vnl. op basis van aangepaste format jaarverslag); enkele ontbrekende zaken werden intussen 
aangevuld op de website (Goed Bestuur). 
Functiegesprek Coördinator-Voorzitter: 7 januari, 9.30-11u, verslag intussen ingediend volgens de afspraken. 
 
Bespreking/discussie: er zijn geen verdere vragen. Volgende vergadering werkgroep 'Goed bestuur' op dinsdag 
12/2 om 17u.  De Raad van Bestuur gaat akkoord met de aanpak 'Goed bestuur' 
 

Agendapunt 5:  Kerntakendebat vanuit beleidstreffen (november 2018): waar zetten we de komende jaren op 
in en hoe pakken we het aan (met welke middelen: financieel-personeel)? 

1. Kerntaken: we moeten een balans vinden tussen wat de échte kerntaken zijn (op nummer 1: 
clubwerking en –ondersteuning) en wat 'bijzaak' is. Taken durven bijsturen rekening houdend met het 
toekomstige personeelsbestand. 

2. Organigram: ondersteuning van en door de provinciale werkgroep (of andere intermediaire structuur) is 
noodzakelijk om lokaal een goede (vrijwilligers)werking te garanderen. Lokaal willen we streven naar 
een sportwerking in elke (regio)afdeling van de Gezinsbond. 

3. Vrijwilligers: We streven naar kwaliteitsvolle begeleiding; zowel ervaringsgerichte vaardigheden als 
erkende sportdiploma's worden als waardevol gezien. 
We willen verjonging en liefst ook gendergelijkheid, in alle vrijwilligersorganen van Gezinssport 
Vlaanderen. We vragen aan de Raad van Bestuur goedkeuring om effectief op zoek te gaan naar jonge 
vrijwilligers die willen aansluiten bij de nationale bestuursorganen. 

 
Beslissing: De RVB kan zich vinden in de conclusies van het beleidstreffen en engageert zich om deze mee op te 
nemen in verdere besprekingen in het kader van het huidige en nieuwe beleidsplan. 
 
Ter informatie: op 12 februari staat een overleg met de provinciale werkgroepen op het programma waar ook de 
clubondersteuning en de provinciale werking 'an sich' besproken worden. Wat is de visie van de RVB in deze?  
 
Er ontspint zich een boeiend gesprek i.v.m. bovenstaande punten, wat zeker de komende vergaderingen nog 
verder aan bod zal komen.  
 
Clubwerking en clubondersteuning is in ieder geval een belangrijke, wellicht de belangrijkste kerntaak. Het sluit 
nauw aan bij de missie en visie van de federatie: meer mensen aan het bewegen krijgen, waar mogelijk in 
gezinsverband. Er is een algemene consensus dat we vanuit het professioneel kader blijven zorgen voor een 
provinciaal aanspreekpunt voor vrijwilligers (clubs, afdelingen).  



 

 
In een volgende fase en na overleg met de werkgroepverantwoordelijken (12/2) kunnen we bepalen wat de taak 
van dit aanspreekpunt kan/moet zijn en in welke mate er kan samengewerkt worden met vrijwilligers die hierin 
ook een taak kunnen vervullen. Nauwe samenwerking met de educatieve medewerker is en blijft opportuun.  
 
Belangrijk punt is de onderlinge samenwerking en de coaching van de vrijwilligers door de professionelen op dit 
vlak (informatiedoorstroming, overleg over de aanpak, uitwisselen van feedback). We trachten meer als 
sportdienst van de Gezinsbond naar buiten te treden (clubwerking, evenementen). Het zoeken naar (jonge) 
vrijwilligers dient actief te worden aangepakt. Een positieve communicatiecampagne kan hulp bieden.  
Diplomaplicht is er momenteel niet voor sporttechnische taken en dienen we zelf niet te verplichten maar 
positief aan te moedigen.  
De raad van bestuur is akkoord met de (verdere) aanpak. 
 

Agendapunt 6: Nieuws/varia i.v.m. wetgeving, activiteiten & producten van Gezinssport Vlaanderen: 
clubwerking, sportvakanties, events, vorming, projectwerking, personeel. 

6.1. Sport Vlaanderen: nieuws over intentie subsidies 2019: 
- Basiswerking ok > voorschot in de lijn zoals voorzien… 
- Jeugdsport ok > max subsidies.  De RVB is akkoord om een subsidiepot van 40.000 euro te 

garanderen voor de deelnemende sportclubs 
- Innovatie (KNT) ok > max subsidies.  
- Laagdrempelig (FFit): niet ok > bezwaarschrift kan tegen 31/1…te bekijken…visie op langere termijn 

Besluit: De RVB stelt voor in eerste instantie  een bezwaarschrift in te dienen en bij negatief 
antwoord het verdere verloop te bespreken (inhoudelijk en financieel) 

 
6.2. clubwerking:  

- Subsidieerbare leden 2018: 33.178 (voor controle), vgl. 2017: 37.483 (verschil: 4.305, gevolg: 
daling werkingssubsidie 2018).  

- Clubwerking 2019:  
o stand van zaken wandelclubs (VWO-VKT): slechts 1 VKT-club reageerde (leden te oud om 

te wandelen en fietsen), een nieuwe brief volgt. 
o Total sportclubs: hoofdleden ok: 2.150 leden in bestand sinds december 2018, algemene 

vergadering clubs per 16/1/2019 zeer positief, bedoeling om gezinsleden eveneens aan te 
sluiten na groen licht bedrijf (GDPR). Verdere samenwerking later concretiseren 
(sportvakantie, projecten,…) 

o Globaal: 21.018 actieve leden per 21/1/2019 (vorig jaar zelfde meetmoment ca. 20.000 
leden) 

o Combinatie S en F-lidmaatschap: voorstel nieuw lidmaatschap, SF-lid (24u/24, + F-lid + 
clubverzekering): 26,5 euro (25 euro + verschil C-Flid), in gezinsverband SGF-lid: 46,5 
euro. 

o Mooie promo knuffelturnen op Ring TV (club (W)armkracht Vilvoorde):  
https://www.ringtv.be/sport/knuffelturnen-actieve-quality-time-met-je-kind  

 
 De RVB is akkoord met de nieuwe lidmaatschapsformules (combinatie S- en F-leden) en vraagt om de 
excelimport, zo gauw operationeel, te communiceren naar de clubs. 

 
6.3. opvolging ICT plan-automatisering (communicatie Chris Demeyere), na voorstelling van Statik (vorige 
RVB): zie bijlage met de visie van Chris Demeyere (Projectmanager ICT Gezinsbond). What's next?  

 De RVB neemt akte van de nota van ICT en stelt volgende aanpak voor: bijkomende offertes 
vragen (min. 2 andere partners) in samenspraak met ICT. Intussen ook overleg met Afya over een 
gezamenlijke aanpak van de vernieuwde automatisering (RVB). 

 
6.4. wintersportvakanties 2019 

- Bezetting: zie bijlage detail, 989/1357 (73 %), vorig jaar zelfde meetmoment: 1.022 inschrijvingen (-
33) 

https://www.ringtv.be/sport/knuffelturnen-actieve-quality-time-met-je-kind


 

- kerst en nieuwjaar zijn ondanks de zware sneeuwval betrekkelijk goed verlopen 
- voor krokus wordt de reis naar Lavendel (26) en Zottensberg (28) met één bus georganiseerd. Voor 

Lavendel is ter plaatse een skibus aangevraagd. 
- Wijziging opstapplaats 'Gentbrugge' wegens betonrot in viaduct. Er worden nog andere 

opstapplaatsen (E17, parking Gentbrugge op de snelweg zelf, Watersportbaan of P & R 
Maaltebruggepark Gent)  gesuggereerd omdat P & R Arsenaal niet ideaal en zelfs gevaarlijk is bij de   
grote drukte die met de krokusuittocht verwacht wordt 

         6.5. zomersportvakanties 2019  
- Bezetting 22/1/19:  197 deelnemers = 26,6% (zie bijlage) 

Zelfde meetmoment 2018: 364 deelnemers = 32,9%. Bijna een halvering van het deelnemersaantal! 
Neerwaartse trend bezetting/deelnemersaantal wordt helaas doorgezet.  

- Bijkomende promotie gepland op Vakantiesalon Antwerpen en Fiets- en wandelbeurs Gent. 
- Vraag aan Gezinsvakantie-Familiatours om ons aanbod in hun vakantiehuis Reigersnest ook via hun 

kanalen te promoten.  
 
6.6. evenementen 2019: 

- Zomerzoektochten Roeselare: eerste contacten zijn gelegd, ook via mail naar het gewest en de 
afdeling Roeselare 

- Nationale wandel- en fietsdag te Genk op 29/9/2019 
 
6.7. sponsoring/advertenties: 

- Nationale loterij: bezoek per 16/1ifv werkingssubsidie maar voorlopig geen positief 
verhaal…terugkoppeling voorzitter Gezinsbond. Nog enkele kleinere sponsordossiers zijn in de 
running. 

- Contacten Vayamundo (ism Gezinsbond) verlopen positief: sportief & Ffit 
- Eerste nummer(s) van Sportief hebben mooie cijfers aan adverenties opgeleverd. We stellen 

voor om op deze manier verder te werken. We zitten zeker binnen de begroting 2019 met 
deze realisaties. 

 
6.8. personeel: verlengde 2/5 tewerkstelling voor medewerker tot 30/6. Beperkt tot administratieve 
opvolging jeugdsportproject en hulp bij administratieve taken. Vervanging HT tewerkstelling? (Events, clubs 
en vorming). 
        De RVB is akkoord met een potentiële en tijdelijke vervanger (HT)  
 
6.9. UBO voor bestuur: zie nota in bijlage, deadline 31/3/2019, kopie van paspoort van elke bestuurder 
noodzakelijk. Mogelijks via Gezinsbond voor alle vzw's. (afstemming bestuurssecretariaat) 

 

Agendapunt 7:  Rondvraag 

Johan merkt op dat er meerdere brochures toekomen op eenzelfde adressen met mogelijke financiële gevolgen. 
(Dit heeft te maken met de diverse bestanden die nog niet 100 % op elkaar zijn afgestemd) 
We besluiten de vergadering met een korte slotdrink op het nieuwe jaar. 
 
Einde vergadering: 20.45u 
Verslaggever: Roland Willox 


